
 

 
 
Interpellation 
 
Till Tekniska nämndens ordförande  
 
Hur sköts kommunens lokaler ur ett arbetsmiljö-och säkerhetsperspektiv? 
 
På Hudiksvalls kommuns hemsida kan vi läsa följande under rubriken: ”Arbetsmiljö- och 
säkerhetspolicy” 
”Hudiksvalls kommun ska vara en attraktiv arbetsgivare som kan rekrytera, utveckla och behålla 
kompetenta medarbetare. God hälsa och en trygg och säker arbetsmiljö kännetecknas av trivsel och 
arbetsglädje. Arbetsmiljö- och säkerhetspolicyn omfattar alla medarbetare inom kommunen, 
kommunala bolag och stiftelser. Samtliga arbetsenheter ska vara alkohol-, tobak- och drogfria samt 
fria från anslag eller bilder av diskriminerande karaktär. En god arbetsmiljö och hög säkerhet är allas 
gemensamma ansvar”. 
 
Hudiksvalls kommun ska också förebygga risk för ohälsa på grund av organisatoriska och sociala 
förhållanden i arbetsmiljön. För att uppnå en god fysisk och psykosocial arbetsmiljö ska all 
verksamhet utgå från ett hälsofrämjande perspektiv. Detta för att skapa förutsättningar för att kunna 
erbjuda medborgarna tjänster av god kvalitet. 
 
På Hela Hälsingland den 4:e september: kan vi läsa om en rektor som larmar om arbetsmiljön på 
Näsvikens skola. 
https://www.helahalsingland.se/2021-09-04/rektor-larmar-om-arbetsmiljon-pa-nasvikens-skola-tar-
det-pa-storsta-allvar  
 
Den 10 september kan vi läsa om svartmögel på Håsta skola. 
https://www.helahalsingland.se/2021-09-10/svartmogel-hittades-pa-hasta-skola-hoppas-det-ar-okej-
nu  
 
Vi har förstått att det, förutom ess två exempel, finns flera skolor som är eftersatta. Vi tycker det är 
allvarligt med tanke på att kommunens personal som har skolan som sin arbetsplats och inte minst för 
alla de elever, som har en lagstadgad skyldighet vistas i skolan.  
 
Därför vill vi Kristdemokrater ha svar på följande frågor: 
 

• Hur arbetar majoriteten med underhållet och eftersatt skötsel på kommunens skollokaler. 
 

• Har det gjorts någon uppskattad kostnad för att få alla skollokaler upprustade till ett 
tillfredsställande gott skick? 
 

• Finns det någon uppskattad kostnad för att få alla kommunens lokaler upprustade till ett 
tillfredställande gott skick? 

 
 
Peter Åkerström  
Kristdemokraterna 
 


